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Na een rustig jaar waarin de greep van de pandemie nog even merkbaar was en ook het weer ons 
minder positief gezind leek, kwamen we weer in actie én konden we zelfs in 2022 toch nog het ijs op! 

Winterweer: 
Tijdens de ledenvergadering van 12-12-2022 was het al de verwachting dat de baan in 2022 nog open 
kon. We werden verrast met mooie vorstperiode die het uiteindelijk mogelijk maakte om de baan op 
15-12-2022 te openen.  

 

  
 

De voorraden werden aangevuld, we waren los! 

Op 16 december is de baan ’s middags voor school opengegaan van 12.30 tot 14.30.  

Tot en met 18 december hebben wij ijspret gehad.  

Krystbarren 2022: 
Zoals tijdens de vorige ledenvergadering was aangekondigd, hebben wij het Krystbarren rondom Us 
Doarpshûs opgewaardeerd met een gehuurde schaatsbaan en curlingbaan. Dit was een groot succes! 
De curlingbaan was wel een groter succes, want de schaatsbeleving viel toch wat tegen op de 
schaatsbaan. Dankzij de ijshockeysticks en de goaltjes van de zaalvoetbal, werd er alsnog aardig 
gebruik van gemaakt. Het zag er in ieder geval erg sfeervol uit. 
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Op 20-2-2023 hebben wij een bestuursvergadering gehouden om o.a. de werkzaamheden in het 
kader van NLDoet op 10 en 11 maart 2023 te bespreken. 
 
NL Doet: 
  
In verband met de vakantie beginnen we op 3 maart met de werkzaamheden (het slopen van de vloer) 
en wordt het zand en de stenen geleverd. We kiezen ervoor om de vloer vol te storten met zand en dit 
te bestraten met klinkers.  
 

 
 
 
Op 10 en 11 maart gaan we verder en wordt de eerste helft volgekruid met zand.  
 
Omdat het een grote klus is, kan het niet in een paar dagen worden afgerond. In de loop van het jaar 
wordt gestaag doorgewerkt om het voor aanvang van het nieuwe seizoen af te kunnen ronden. 
 



Doarpskeamer 
 
Er wordt op 6-6-2023 een sportavond georganiseerd in het dorpshuis en wij zijn gevraagd daar met 
een stand bij aanwezig te zijn. Henk de Vries heeft dit opgepakt en heeft ons aldaar 
vertegenwoordigd.  
 

 
 
Wij doen mee aan de actie van de Rabobank: Rabo Clubsupport en ontvangen een mooie bijdrage 
voor de renovatie van de vloer.  
 

  
 
Doordat Us Doarpshûs tijdens de zomervakantie op slot ging, dreigden de jeu de boulers ontheemd te 
raken. Omdat wij onze maatschappelijke functie hoger inschatten dan alleen het faciliteren van een 
ijsbaan als het voldoende heeft gevroren, hebben wij aan deze groep sportievelingen ons clubhuis ter 
beschikking gesteld als tijdelijk verblijf. De dankbetuiging die ons als gevolg hiervan ten deel viel werd 
erg gewaardeerd. 
 
Zoals gezegd hebben wij een sterke maatschappelijke functie en in september kwam een nieuw 
verzoek uit een andere hoek. Omdat de lichtmasten op het sportveld één voor één als een 
nachtkaarsje uitgingen, kregen wij het verzoek of wij een lamp ter beschikking konden stellen voor het 
verlichten van het sportveld tijdens de trainingen. Uiteraard laten wij Wispolia niet in het donker staan 
en mogen ze de lamp gebruiken. We kijken uit naar hun dankbetuiging! 
 
  



Maaien: 
 
De baan wordt 28 september gemaaid door een plaatselijke vrijwilliger. Erg netjes en precies op tijd zo 
blijkt later. 
 
Henk de Boer heeft de riolering aangepast, zodat de laatste vierkante meters steen gelegd kunnen 
worden en de W.C. weer aangesloten kan worden. 
 
Tot slot houden wij nog een bestuursvergadering op 6 november.  
 
De lange sprieten moeten wij nog even kortwieken maar dan kan het water erop! 


